

White Coat Ceremony - Pledge (Class 2027) - English

We come together today to celebrate and acknowledge this defining moment in our medical journey. No longer laymen, we have now transitioned to the role of physician, accepting wholeheartedly the responsibilities and privileges that come with this. Thus, donning our healer's habits for the first time, we now wish to commit ourselves fully to the wellbeing of our patients, while upholding the values dear to our cohort

We, the class of 2027, pledge:

To foster an environment of respect for our patients, our colleagues and ourselves.

To act with compassion and empathy towards others.

To uphold the values of integrity and honesty.

To approach our practice with humility and gratitude, acknowledging both our limitations and strengths.

To self-reflect on biases in our interactions and strive to do better.

To honour the unique experiences and perspectives of all patients and to foster a community of inclusivity and acceptance.

To be advocates, always keeping the patient at the centre of our care.

To be leaders in our communities, inspiring and empowering others.

To encourage curiosity and passion for learning.

To collaborate with our multidisciplinary teams, our patients and their loved ones to provide holistic care.

We take the vow to stay true to these words we have spoken with pride. We honour this oath for our predecessors and mentors, a pledge for our future patients and a promise to pave the way for those who will carry the legacy of physicianship.

FRANCAIS - Cérémonie du Sarrau Blanc - Serment (Promotion 2027)

Nous nous réunissons aujourd'hui pour célébrer et reconnaître ce moment déterminant de notre parcours médical. N'étant plus des novices, nous sommes désormais passés au rôle de médecin, acceptant de tout cœur les responsabilités et les privilèges qui en découlent. Ainsi, en revêtant pour la première fois l'habit du soignant, nous souhaitons désormais nous engager pleinement envers le bien-être de nos patients, tout en respectant les valeurs chères à notre cohorte

En tant que membres de la promotion 2027, nous nous engageons à:

Promouvoir un environnement de respect pour nos patients, nos collègues et nous-mêmes.

Agir avec compassion et empathie envers les autres.

Défendre les valeurs d'intégrité et d'honnêteté.

Aborder notre pratique avec humilité et gratitude, en reconnaissant à la fois nos limites et nos forces.

Nous livrer à une introspection sur nos interactions et nous efforcer de faire mieux.

Honorer les expériences et les perspectives uniques de tous les patients et favoriser une communauté d'inclusion et d'acceptation.

Être des défenseurs, en gardant toujours le patient au centre de nos soins.

Être des leaders dans nos communautés, en inspirant et en habilitant les autres.

Encourager la curiosité et la passion d'apprendre.

Collaborer avec nos équipes multidisciplinaires, nos patients et leurs proches, pour prodiguer des soins holistiques.

Nous faisons le serment de rester fidèles à ces paroles que nous venons de prononcer avec fierté. Nous honorons ce serment, en reconnaissance de nos prédécesseurs et mentors, un engagement envers nos futurs patients et une promesse de paver le chemin à ceux qui porteront l'héritage du rôle de médecin.